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På årsmøtet til Harstad Høyre 07.02.2012 ble følgende uttalelse gitt: 
  

KAMPFLYBASEN TIL EVENES / ØRLAND 

Valget om hvor Norges nye kampflybase skal ligge står mellom Ørland, Bodø 

og Evenes. Avgjørelsen skal tas av Stortinget i juni i år. Harstad Høyres årsmøte 

mener det ikke kan aksepteres at landets nye kampflybase ikke har en sterk og 

tydelig Nordområde-forankring. Det betyr fast tilstedeværelse i nord.  

Evenes tilfredsstiller kravene om en enebase og ønskes primært som dette, men 

en delt løsning mellom Evenes og Ørland fremstår som et godt og fremtidsrettet 

alternativ operativt, sikkerhetspolitisk og økonomisk. På 1970 og 80-tallet 

investerte NATO milliardbeløp i etablering av Evenes flystasjon. Den er klar til 

å tas i bruk uten store investeringer. 

En forutsetning for en to-baseløsning er at dette blir to mest mulig likeverdige 

baser i forhold til kompetanse, myndighet og arbeidsplasser. Stasjonen ligger 

midt mellom byene Narvik og Harstad i Nord-Norges mest folkerike region. 

Rekruttering og bosetting av personell er derfor intet problem. 

  

Vennlig hilsen 

Britt Skinstad Nordlund  

leder Harstad Høyre 
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